



Stürmann GmbH & Co. KG
Feldheider Strasse 49
40699 Erkrath-Hochdahl
Telefon (0 21 04) 93 84-0
Telefax (0 21 04) 3 92 29
email: info@stuermann.de
Internet: www.stuermann.de

Zusatz-Produktinformation für den sicheren Betrieb

Elektrische Zusatzverriegelung, Typ ZVE-UNI



Wichtige Information

- Die Gesamtanlage (ZVE und Motor) mit einer separaten Versorgung laufen lassen bevor das System an die endgültige Versorgung angeschlossen wird.
- Anschließen ausschließlich nach den beiliegenden Plänen - diese vor Anschluss lesen! Ein falscher Anschluss des "F"-Kontaktes führt zu Kurzschluss und damit zum Ausfall der ZVE.
- Eine Stopp-Stellung ist zu vermeiden, da bei jedem Anlauf die ZVE kurz anläuft und sich somit fest fährt.
- Die Abschaltung sollte durch Widerstand beim Verriegeln erfolgen. Die ZVE sollte nicht durch ihren internen Endanschlag abschalten.



Stürmann GmbH & Co. KG
Feldheider Strasse 49
40699 Erkrath-Hochdahl
Telefon (0 21 04) 93 84-0
Telefax (0 21 04) 3 92 29
email: info@stuermann.de
Internet: www.stuermann.de

Additional product information for a safe operation

Supplementary electric locking, type ZVE-UNI



Important information

- Please test the full system (ZVE and actuator) with a separate 24 V DC supply before connecting the system to the finally supply.
- Please connect the ZVE only according to the enclosed connection diagrams - read them before connecting! A false connection of the F-contact leads to a short-circuit and consequently to a breakdown of the ZVE.
- Please avoid a stop-position, because the ZVE shortly starts by every attempt and consequently it gets stuck.
- The cut-off shall result from the resistance at locking. The ZVE shall not cut off through your intern end stop.